
For ca. 10 år siden dampede jeg for første gang. 

 

Dengang var elektronikken ikke ret brugbar, der var ganske få i landet der vidste noget om damp og 

væsker, og der var ingen mulighed for at købe det i Danmark. 

 

I takt med at jeg lærte mere om damp, gennem dyre udenlandsindkøb, røg jeg samtidig mindre og 

mindre. 

 

Nu damper jeg kun. 

 

Jeg har intet problem med at der skal regler for væsker med nikotin. 

En kontrol af at varedeklarationerne passer overeens med indholdet. 

Dette vil naturligvis fordyre produkterne gevaldigt i starten. 

Samt at det bør være et lovkrav at beholdere er forsynet med en børnesikring - og at salg kun må 

foregå til voksne over 18 år. 

 

Jeg synes at en CE mærkning af de elektroniske cigaretter er en fin ide. 

Dette vil naturligvis også fordyre produkterne i starten. 

 

Jeg synes derimod ikke at det er en rationel ide at kræve børnesikring af selve elektronikken. 

Ej heller kan jeg se rationalet i at nikotinholdig væske fortjener en klassificering som lægemiddel. 

 

Uanset lovgivning så har jeg tænkt mig at fortsætte med at dampe, indtil den dag hvor legitim og 

overbevisende forskning påpeger - i forhold til andre nydelsesmidler - hidtil ukendte bivirkninger af 

meget alvorlig grad. 

 

Og hvis Danmark stadig skal være et "frit land", så ser jeg kun fordele i at den handel finder sted på 

dansk jord - til gavn for alle der vil kvitte smøgerne - uden at ville forgylde Nicorette, samt for alle 

der faktisk bare nyder at dampe - uden de mange bivirkninger der er ved almindelige cigaretter. 

 

Mvh 
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